
Společenství Heřmanova 455/45, Praha 7 
 

VÝTAH – porucha hlášena 
 
  Dnes 25.6.2020 se vyskytly 2 poruchy. První nastala asi ve 13. hodin a kabina 
stála v přízemí. Technik od fy VHL se dostavil brzy a ve 14:30 už výtah jezdil. 
Vydrželo to ale jen asi 2 hodiny. Kabina teď stojí v 5.patře. 
 (Na rozdíl od předchozích 8 poruch, tentokrát stála v obou případech kabina 
přesně v úrovni podesty.) 
 
 Od firmy VHL nemám žádné relevantní vyjádření k četným poruchám. Je zjevné, že nejsou 
schopni si s tím poradit (už to trvá 3 roky). 
 Jestli někoho zajímá, proč máme výtah od české firmy – a ve zbylých 7 domech  našeho 
bloku mají bezproblémové výtahy od velkých světových výrobců – může se podívat na naše 
stránky v části Aktuálně na období 2012 a 2013. 
 Jestli má někdo potřebu nadávat, protože musel jít pěšky do schodů, já fakt nejsem ta správná 
cílová osoba. 
 Má-li někdo návrh, co by se s tím mělo dělat, může to sdělit ostatním a postarat se o to. 
 
 Já jsem se snažil asi před rokem angažovat pro servis firmu z Prahy 7, která se nám starala o 
starý výtah, přičemž reagovali rychle i v mimopracovní době (byť to nebylo potřeba často). 
Nabízel jsem jim dokonce, že bychom zaplatili počáteční náklady spojené s převzetím údržby 
nového - pro ně neznámého - zařízení. Sliboval jsem si od toho hlavně rychlost zásahu při 
poruchách, mají to 10min pěšky. Zpočátku projevili zájem, ale pak si to rozmysleli a couvli. 
Já je celkem chápu. 
 
25.6.2020           Krasnický 

 


